

Date : 27/12/2016  
Ref : MM/253/2016

**Qatar Exchange**  
**Att. Mr.Nasser Abdulla Abdalghani**  
**Director of the Market Operations &**  
**Control Department**  
**Fax No. : 44319233 - 44326497**  
**Doha - Qatar**

**Dear Sirs,**

Please be advised that the QIC Board of Directors in their meeting held today 27<sup>th</sup> Dec. 2016, reviewed the company's performance and its subsidiaries during the period from January to November 2016, and approved the budget figures for the year 2017.

Another meeting for the Board will be scheduled after closing 2016 accounts for QIC and its subsidiaries, to review and approve the final Financial Statements for the year 2016.

On the other hand, the Board approved increase in the number of Board members with effect from the next session (2017-2019) to be (11) eleven members and furnish this to the EGM for approval.

Best Regards,

**خليفة عبد الله تركي السبيعي**  
**الرئيس التنفيذي**

**Khalifa Abdulla Turki Al-Subaey**  
**President & CEO**

Copy to:

- \* Qatar Financial Market Authority  
Fax No. (44289947 - 44289925)
- \* Qatar central security  
Fax No. (44222455)

التاريخ : 2016/12/27  
الإشارة : م ع/253/2016  
السادة / بورصة قطر  
عناية السيد / ناصر عبدالله عبد الغني  
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة  
فاكس رقم : (44319233-44326497)  
الدوحة - قطر

تحية طيبة وبعد ،،،

رجاء العلم بأن مجلس إدارة الشركة في اجتماعه الذي انعقد صباح اليوم الثلاثاء الموافق 2016/12/27م ، قد استعرض أداء الشركة وشركاتها التابعة خلال الفترة يناير / نوفمبر 2016م ، وأقرّ الموازنة التقديرية لعام 2017م 0

كما قرر المجلس أن يكون استعراض النتائج النهائية لعام 2016م في اجتماع لاحق بعد الانتهاء من إعداد الحسابات الختامية للشركة والشركات التابعة 0

ومن ناحية أخرى وافق المجلس على اقتراح بزيادة عدد أعضاء مجلس الإدارة اعتباراً من دورته القادمة (2017-2019م) ليصبح (11) أحد عشر عضواً ، ورفع هذا الاقتراح إلى الجمعية العامة غير العادية للشركة للمصادقة عليه 0

**وتفضلوا بقبول فائق الاحترام 0**

نسخة إلى :

- \* هيئة قطر للأسواق المالية  
فاكس رقم (44289947 - 44289925)
- \* شركة قطر للإيداع المركزي

فاكس رقم (44222455)